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Referat styremøte NBF 6/22  
 
Møtedato: Lørdag 10. – søndag 11. desember 2022  
Sted:  Scandic Lillestrøm 
Møteleder: Åse Langeland 
Referent: Allan Livgård 
Deltakere: Åse Langeland (ÅL), Tarjei Eck-Hansen (TEH), Tom 

Danielsen (TD), Tonje Brogeland (TB), Stig H. Dybdahl 
(SHD), Elisabeth Sjødal (ES), Jan Muri (JM) 

Forfall: Markus Lund (ML)  
 

Norsk Bridgeforbunds (NBF) formål er: 
1. Å utbre kunnskap om og forståelse for bridgesporten som positiv verdiskaper i samfunnet og for det 
enkelte individ gjennom et fellesskap preget av likeverd, lojalitet, ærlighet og demokrati. 
2. Å organisere utøvelsen av bridgesporten på en måte som skjerper mental helse, stimulerer og utløser 
redelig konkurranse og skaper et trygt og godt sosialt miljø. 
3. Å utvikle konkurransebridgen, gjennom turneringer/konkurranser på ulike nivå, klasser og 
turneringsformer, sammen med kretsene og klubbene. 
4. Å utvikle og organisere et breddetilbud der trivsel og det sosiale er sentrale verdier, sammen med 
kretsene og klubbene. 
5. Å utvikle bridge som en tankesport med høy etisk standard. 

 
 
REFERAT: 
 
1/06 – 22 Godkjenning av innkalling, saksliste og referat fra forrige styremøte 
 

Vedtak:  
Innkalling og saksliste godkjent.  

  
Saker behandlet på epost siden sist møte 
- Ingen 

 
2/06 – 22 Informasjons- og beslutningssaker fra administrasjonen/utvalg 

❖ Forbundskontoret 
Høsten 2022 har administrasjonen hatt en prøveordning med 
hjemmekontor inntil 2 dager per uke. Planen var at ordningen skulle 
evalueres og gjøres permanent mot slutten av 2022. AL orienterte om at 
ordningen er i gang, men at den har fått virke for kort til at man kan 
evaluere på en fornuftig måte.  
 
Vedtak: Styret forlenger prøvetiden for hjemmekontorordningen til 1. juni 
2023, og tar sikte på å gjøre den permanent fra etter sommerferien 2023. 
 

❖ Økonomi 
Styret gjennomgikk økonomirapporten for november, og konstaterer at 
2022 blir et vesentlig underskudd. Underskuddet er større enn budsjettert.  
Det ble også oppdaget noen feilføringer, og AL bes ta dette med Viego.  
 

❖ Inn- og utmeldinger 
Det har muligens vært noen hull i vedtakene vedrørende inn- og 
utmeldinger den siste perioden, så derfor har administrasjonen samlet opp 
for en liten periode: 
Sammenslåinger: 

o Vestby BL og Garder BK slått sammen til Garder BK ved 
inngangen til 2022. 
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o Bodø BK og Hjerter Fire slått sammen til Hjerter Fire før årsskiftet 
2021/22. 

o Gaupne BK og Hafslo/Solvorn BK slått sammen til Luster BK 
8.4.22. 

o Duestien BK og Skien BK slått sammen til Skien BK 24.8.22. 
Utmeldinger: 

o Lillestrøm BK – ca halvannet år siden 
o Ulstein BK – ca halvannet år siden 
o Drammen Arbeiderforening – før jul 2021 
o BK Tempo – Januar 2022 
o Sande BK – 1.2.22 
o Rygge BK – 28.2.22 
o Averøy BK – Sommeren 2022 
o Aust-Agder JBK – 29.9.22 

 
Vedtak: Sammenslåinger og utmeldinger godkjennes. 
 

❖ Avtale med ByVigdis 
AL orienterte om at NBF har skrevet avtale med smykkekunstner ByVigdis 
basert på EM i Tromsø – logoen. NBF mottar royalty per solgte smykke 
som tilfaller juniorfondet. 
 
Vedtak: Styret er orientert. 

 
❖ Styrehonorar for 2022 

AL presenterte en oversikt over oppmøte og forslag til styrehonorar for 
2022 i tråd med Bridgetingets vedtak. 
 
Vedtak: Styrehonorar 2022 vedtatt. Honoraret utbetales i januar 2023. 

 
❖ Taushetserklæring 

Styret ba administrasjonen i styremøte 5-22 om å utarbeide en 
taushetserklæring de kunne skrive under på.  
 
Vedtak: Taushetserklæring vedtatt og gjøres gjeldende for ulike roller i 
NBF.  

 
❖ Juniorutvalg 

Bridgetinget 2022 be styret utrede og foreslå en juniorkomite til neste 
bridgeting. Styret ønsker i første rekke å opprette et juniorutvalg, slik at det 
svarer til styret og ikke tinget. Saken har vært utredet siden styremøte 5-
22, og det foreligger nå et forslag på utvalg med formål, arbeidsbeskrivelse 
og budsjett. 
 
Vedtak: Styret oppretter et juniorutvalg i NBF med følgende medlemmer; 
Sofie G. Sjødal (leder), Markus Lund, Joakim Isaksen, Erleta Plana og 
Cathrine Wedvik. Eventuelle endringer i utvalget skal godkjennes av styret 
i NBF.  

 
❖ Bridge på TV 

TEH og JM har satt i gang et prosjekt med å få bridge på TV. Det er 
opprettet kontakt med ressurspersoner som kan vise veien videre. 
 
Vedtak: Styret er orientert om planene og bifaller disse. 

 
❖ Bridge for Alle 

NBF har i mange år hatt arrangement i november og januar på Tenerife i 
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samarbeid med Paradise Park Fun Lifestyle Hotel. November ’22 ble 
avlyst, da interessen for novemberarrangementet i flere år har dalt. BfA-
utvalget har derfor sett på muligheter for fornyelse av arrangementet, og 
det er derfor innledet samtaler med hotellkjeden GF Hoteles om et 
arrangement ca 15 min unna dagens. Styret ble orientert om tilbud, priser 
og muligheter hos GF Hoteles. 
 
Vedtak: Styret gir generalsekretær og BfA-utvalget fullmakt til å forhandle 
og eventuelt inngå avtale om arrangement i november ’23 med GF 
Hoteles. 
 

 
  
3/06 – 22 Rekruttering 

❖ Toppidrett bridge  
Lærer i faget, Vetle Faag, presenterte i detalj hva de faktisk gjør i 
undervisning og innholdet i faget. Planen videre er at Vetle, med 
bistand fra TEH og TB ser på bridgekompetansemålene i læreplanen – 
sagt på norsk; hva elevene skal kunne når de er ferdig med de ulike 
delene av faget.  

 
❖ Norsk Skolebridge 

Marianne Harding presenterte for styret hva det er nøyaktig vi har søkt 
midler til. 

 
❖ Rekrutteringsstrategien 

Styret diskuterte de ulike punktene i rekrutteringsstrategien og hva 
man skal ha fokus på fremover.  
 
Vedtak: 
Hovedfokuset fremover blir å holde på kursmedlemmer.  

 
❖ Søknad om midler til studentprosjekt 

NBF har søkt LNU aktivitetsstøtta om midler til et prosjekt hvor man 
skal bygge opp studentmiljøer og arrangere et studentmesterskap. 
Svar på søknaden ventes i januar 2023. 

 
❖ Rekrutteringsbudsjett 2023 

MH presenterte planen og tilhørende budsjett for 2023. Det er fokus på 
sparing og man kan kutte ytterligere 50 000 kr dersom vi får støtte til 
studentprosjektet.  

 
 

 
 

4/06 – 22 Internasjonalt 
Sportssjef Øyvind Ludvigsen deltok i møtet på dette punktet. Sportsjefen 
orienterte styret om internasjonalt-året 2022. En kort oppsummering var: 

o Generelt litt skuffende resultater i juniorklassene 
o Det må settes større fokus på analyser, og for juniorklassene bør 

resultatene formidles til Toppidrett Bridge 
o Det er gjennomført en spørreundersøkelse blant juniorlagene 
o Det ønskes en ny NPC i juniorklassen, slik at hvert lag har sin egen 

NPC 
o Det vurderes å lage en «coach-gruppe» som får ansvar for analyser 
o Alle som skal spille på et norsk landslag må underskrive på en 

«landslagskontrakt».  
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5/06 – 22 IT og kommunikasjon 
  Ingen punkter å ta opp.  
 
6/06 – 22 Organisasjonsdagene 2023 

Arbeidsgruppen for org. dagene; Marianne Harding, SHD og ES presenterte 
planer for styret om at org. dagene 2023 skal brukes til å inspirere og lære opp 
kretsleddet til å holde regionale samlinger. Det betyr at org. dagene 23. og 24. 
april kun blir for kretsens representanter.  
 
Vedtak: 

Til NBF organisasjonsdager inviteres kun representanter fra 
kretsstyrene. Helgen gjennomføres med mål om: 
a) å styrke kompetansen til kretsleddet 
b) å utvikle plan, strategier og tiltak for å hjelpe klubber som står i fare 
for å bli nedlagt 
c)at kretsene bidrar i prosessen med å planlegge program og 
gjennomføring for regionale organisasjonsdager 
 
I støtte til kretsene velger NBFs styre om man vil gå for variant A.eller 
variantB beskrevet under «vurderinger». NBFs styre budsjetterer med 
150000 totalt til gjennomføring av kretsenes organisasjonsdager 23.-24. 
april og 6 regionale organisasjonsdager. 

 
7/06 – 22 Budsjett 2023 

AL presenterte utkast til budsjett for 2023. I etterkant av pandemien med 
lavere aktivitet og færre medlemmer, samt kraftig stigende priser i samfunnet, 
så er det særdeles krevende å sette opp et budsjett i balanse. På sikt betyr det 
at NBF enten må kutte i aktivitetsnivået, eller øke inntektene. Dette må styret 
ha med seg i det videre arbeidet, og det bør ha særlig fokus på neste 
bridgeting.  
 
Styret diskuterte mange ulike områder, og foreslår foreløpig at man: 

o Foreslår for Bridgetinget 2024 at juniorkontingenten økes til 100 kr. 
o Vurderer om NBF skal øke aktiviteten på nett – særlig i helgene 

 
Vedtak: 
Budsjett for 2023 vedtatt med et underskudd på kr 709 937. 
 

8/06 – 22 Etterforskere 
TB presenterte status for NBFs etterforskere av juksesaker. En av 
etterforskerne har trukket seg, og en annen fungerer ikke tilfredstillende.  
 
Etterforskerne er ferdig med sak 1 og 2, TB fullfører rapport til 
Disiplinærkomiteen.  
 
Samtidig varsler TB at hun ikke lenger ønsker å være leder for gruppen, men 
hun fullfører til og med sak 3.  
 
Vedtak: 
NBF utlyser 2 ledige roller som etterforsker, og mulig lederrollen (om ikke den 
gjenstående etterforskeren tar denne). Gjenstående etterforsker får honorar 
for 2022.  
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9/06 – 22 Eventuelt 
❖ Styrekalender 

Styremøte 1-23 flyttes til 18. og 19. mars 2023. 
❖ Oppmøte på styremøter 

ÅL tar en prat med styremedlem som ikke ennå har møtt på møte.  


